
Referat fra bestyrelsesmøde den 2. marts 2023 kl. 19 hos Pia 

Deltagere: Pia – Benno – Brian – Henning – Aage(referent) 

Gæst: Freddie Sloth-Lisbjerg  

 

1. Siden sidst – herunder indlæg ved Freddie Sloth-Lisbjerg om vandværket. 
 
Velkommen til Freddie, som kom med et indlæg på arbejdsgruppens vegne, der blev oprettet i 
forbindelse med den stiftende Generalforsamling hos Per Hannerup d. 28 aug. 2022. 
Da det ikke lykkedes at oprette en bestyrelse ved denne lejlighed foreslår arbejdsgruppen, at vi  
forsøger igen. 
Det blev aftalt at Freddie udarbejder et rammeforslag til, hvordan en ny bestyrelse kan arbejde. 
Dvs. vedtægter - drift og økonomi – antal medlemmer i bestyrelsen mm. 
Der var fuld enighed i bestyrelsen om at bakke forslaget op, og at der udsendes indkaldelse til  
stiftende Generalforsamling i Rørbæk Sø Vandværk af 2023, lørdag d. 15. april kl. 9.30. 
Det er umiddelbart før vores egen ordinære Generalforsamling. 
 
 

 

2. Status på leje af jordstykke til søen v. Aage. 
 
På nuværende tidspunkt er lejekontrakten kommet tilbage fra tinglysning, men der mangler en 
påtegning fra kommunen. 
 

 

3. Sammenlægning af grundejerforeningen Rørbæk Sø og Lillesøvej v. Brian. 
 
Som bekendt blev det vedtaget på sidste Generalforsamling at tage imod nye grundejere på 
Lillesøvej.                                                                                                                                                           
Men da de er oprettet under en anden lokalplan, kræver kommunen, at de først skal oprette      
deres egen Grundejerforening, som så herefter kan beslutte at melde sig ind i  
Grundejerforeningen Rørbæk Sø. 
Det forsøger Brian at få på plads inden Generalforsamlingen. 
 
 

 

4. Forberedelse og indkaldelse til generalforsamlingen den 15. april 2023 kl. 10.30 på             
Restaurant Rørbæk Sø. 
 

               Bestyrelsen foreslår Freddie som dirigent 



Aage står for velkomst og aflæggelse af formandsberetning. 
Regnskab og budget v. Pia. 
Indkomne forslag skal være bestyrelsen i hænde senest en uge før Generalforsamling. 
Valg af medlemmer til bestyrelsen. På valg er Brian Christiansen (modtager ikke genvalg) 
                                                                På valg er Aage Førrisdahl (modtager ikke genvalg) 
Valg af Revisor. Pia spørger om Anna Lange vil fortsætte. 
Valg af suppleanter. Der vælges en suppleant for to år. 
Aage aftaler menu med Restauranten: kaffe, the og boller kl. 9.30 og frokost til slut med 
smørrebrød eller biksemad m. spejlæg. 
Pia udsender indkaldelse til begge Generalforsamlinger. 
 

 

 

5. Evt. 
 
Brian tilbød at afholde Sct. Hans aften på Lillesøvej. 

        Stor tak fra bestyrelsen til Freddie for deltagelse og forarbejde. 


